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Zápisnica 

                                                                zo siedmeho   zasadnutia  obecného zastupiteľstva v Zbehoch zo 

dňa  13.decembra  2021  ( v pondelok )  o  18,00  hod. v Kultúrnom dome  Zbehy.  

P r o g r a m : 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia   

4. Správa starostu obce 

5. Návrh na zvýšenie príspevku na stravu dôchodcom s trvalým pobytom v obci Zbehy 

6. Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na rok 2022 a viacročného rozpočtu na roky 2023 – 2024     

7. Stanovisko finančnej komisie k návrhu rozpočtu na rok 2022 a viacročného rozpočtu  

na roky 2023 – 2024 

8. Návrh na schválenie rozpočtu obce pre rok 2022 viacročného rozpočtu na roky 2023-2024 

9.  Návrh plánu kontrolnej činnosti  hlavnej kontrolórky na I. polrok 2022 

10. Návrh programu zasadnutí OZ  v roku  2022 

11. Návrh VZN č.5/2021 Rokovací poriadok obecného zastupiteľstva  

12. Návrh VZN č.6/2021 Zásady hospodárenia s majetkom obce Zbehy 

13. Požiadavka o príspevok k Vianociam 2021  - Komunita Kráľovnej pokoja 

14. Riešenie situácie „Ubytovňa TJ Slovan Zbehy“ 

15. Žiadosť o prenájom Kultúrno-športovej haly pre TJ Slovan Zbehy 

16. Diskusia  

17. Záver 

1.Otvorenie zasadnutia uskutočnil starosta obce. 
2. Obecné zastupiteľstvo v Zbehoch (ďalej OZ ) – podľa § 12 ods. 5 Zákona o obecnom zriadení 

   Schvaľuje: Návrhovú komisiu: Vieroslava Fusková, Michal Gudába 

Hlasovanie: za: 6 (doc. PhDr. Rác PhD., Gudába, Hallo, Ing. Habiňák, Fedorová, Fusková) 
    proti:  0 

           zdržal sa:  0 

  Za  overovateľov zápisnice navrhujem :  Ivan Hallo, doc. PhD. Ivan Rác PhD. 

  Konštatujem, že: na rokovaní OZ je prítomných  6  /  9    poslancov, OZ je uznášania schopné. 

  Zapisovateľ: Gabriela Billová 

 

3.OZ schvaľuje   doplnený Program rokovania obecného zastupiteľstva o bod č. 14. Riešenie situácie „Ubytovňa TJ Slovan 

Zbehy“ a bod č. 15. Žiadosť o prenájom Kultúrno-športovej haly pre TJ Slovan Zbehy 

Hlasovanie : za :   6 (doc. PhDr. Rác PhD., Gudába, Hallo, Ing. Habiňák, Fedorová, Fusková)                

                   proti :   0 

             zdržal sa :  0 

 

4. Správa starostu obce 

- Výstavba chodníka MRK pokračuje - v tomto čase sa pracuje na úseku blízko cintorína, ešte pri COOP Jednote bude upravené 

tak, aby bol vstup bezbarierový. V nasledujúcom roku bude potrebné v určitých častiach doasfaltovať cestu ku chodníku, nájazdy. 

- Zdravotné stredisko WC + okolie – zrekoštruovali sme toalety, opravili sa schody, urobila sa aj úprava okolia, zrušil sa plot, 

vymaľovala sa fasáda, urobila sa prístupová cesta. Čaká nás ešte upraviť  prístavbu kde je umiestnený kotol ,alebo premiestnenie 

kotla, v zadnej časti garáž je v rozpade, problém bude s odstránením stavebnej sute. Je potrebné vybudovať spevnenú plochu pri 

vstupe na gynekológiu, bezbarierový vstup do ordinácie všeobecného lekára  MUDr. Kirinovičovej. 

- Bytový dom – prebehli prípravné práce na pozemku, podrtenie betónu, odstránené dva stromy, čakali sme na schválenie dotácie, 

ktorú k dnešnému dňu už  máme aj zo ŠFRB aj z Ministerstva dopravy. Uskutočnilo sa stretnutie s budúcim stavebným dozorom 

a zhotoviteľom.  

- požehnanie adventných vencov a vianočná výzdoba – doplnili sme vianočnú výzdobu, v tomto roku sme rozložili ozdoby na 

stĺpoch po obci, v budúcnosti plánujeme inak, pripravili sa adventné vence v Zbehoch aj v Andači, ktoré pán farár požehnal 

- sv. Mikuláš – uskutočnil sa v obci Zbehy a v časti Andač roznesením balíčkov  

- zberný dvor – v zimných mesiacoch od konca novembra do marca bude otvorený len v sobotu od 8 hod. do 12 hod. 



- vytriedenosť odpadu za tento rok máme cca 52% - v niektorých obciach v tomto roku zvyšovali poplatok za odpad, napr. 

v Golianove zvýšili na 31,- €, v Jelšovciach na 30,- €, nám znížením jedného zberu biologického odpadu pomohlo finančne znížiť 

náklady cca o 10 tisíc eur, pomohlo aj drtenie odpadu na zbernom dvore,  sme skoro v najnižšej triede a zákonný poplatok nám 

vychádza 15,- € za tonu odovzdaného odpadu na skládku.  Bolo nám avízované, že v roku 2023 má prísť k veľkému zvýšeniu 

poplatku za odpad, pred skládkovaním sa bude odpad ešte dotrieďovať,  čo sa odzrkadlí na cene.  

Hallo –PET fľaše sa majú od nového roka odovzdávať, tým sa nám zníži tonáž na plastoch. Aký má význam dotrieďovať to čo 

sme my už vyseparovali? 

 Starosta – nakoľko nemáme potenciál na spaľovne odpad sa musí ukladať na skládky.  Prebehlo online stretnutie starostov s PZO, 

kde nám bolo prezentované ,že  PZO od Envi – Geosu si prevezmú vážiaci systém, ktorý bude na každom zbernom vozidle,  

každá obec bude mať svoj systém, kde bude vidieť množstvo odpadu za každú domácnosť. Potom budeme ako obec môcť prejsť 

na systém a výšku poplatku za odpad podľa množstva. Teraz vážia iba plasty, papier a bio odpad. A komunál na domácnosť nie, 

čo je dôležité. My vieme tonáž odpadu len za celú obec. Prečipovávať budú smetné nádoby.  

- verejné obstarávanie ku kanalizácii – vysúťažili sme celú dokumentáciu aj s inžinieringom, s posúdením na životné prostredie,  

celý balík za 77916,- € , je to veľká suma , ale je na 3350 ekvivalentov ( 1 obyvateľ je 1 ekvivalent)  . Zmluvu som zatiaľ 

nepodpísal, ešte niečo chceme doplniť. Budem Vás informovať.  

OZ berie na vedomie: 

Hlasovanie : za :  6 (doc. PhDr. Rác PhD., Gudába, Hallo, Ing. Habiňák, Fedorová, Fusková)                   

                   proti :   0 

             zdržal sa :  0   

 

5. Návrh na zvýšenie príspevku na stravu dôchodcom s trvalým pobytom v obci Zbehy. 

Bola požiadavka na predchádzajúcom zasadnutí OZ, aby sme zvýšili príspevok na stravu dôchodcom.  

Navrhuje z 0,33 € zvýšiť na 0,60 €.  V roku 2021 sa čerpalo z rozpočtu obce na tento príspevok cca 700,- €.  

Hlasovanie : za :  6 (doc. PhDr. Rác PhD., Gudába, Hallo, Ing. Habiňák, Fedorová, Fusková) 
                 proti :   0 

         zdržal sa :  0 

 

6.  Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na rok 2022 a viacročného rozpočtu na roky 2023 – 2024 .    

 (Tvorí prílohu zápisnice.).   

Ing. Habiňák – čo sa myslelo zásobovanie vodou Andač -70 tisíc eur.  Čo viem rozpočet bol cca 500 tisíc.  

Starosta – chcel by som nakúpiť materiál a priviesť vodovod aspoň po Kultúrny dom v Andači   – dal som si naceniť materiál na 

celý vodovod a vyšlo to na 56 tisíc aj s prečerpávacou stanicou, aj so zapojením.  

Ing. Habiňák – odvoz a likvidácia odpadu kanalizácia –projektová dokumentácia bolo 25 tisíc, tu sa hovorilo že vysúťažilo sa 70 

tisíc, chýba tu 50 tisíc 

Starosta – súťaž prebehla teraz , je to rozpočítané na viacero položiek, podľa toho v akom úseku budú. Prvé financie by mali 

dostať ako bude schválená dokumentácia pre  územné rozhodnutie, v závislosti na tom potom upravíme rozpočet.  

Ing. Habiňák – nové  komunikácie – keď sa má robiť cca o 5 – 6 rokov kanalizácia tak toto je zbytočná investícia. Nech sa len 

opravia a nerobia sa celé plochy . Peniaze sa môžu radšej použiť na ubytovňu, budovy a  v rozpočte nevidím náklady na 

multifunkčné ihrisko – ako sme hovorili že je potrebný nový povrch,  síce si mi poslal ponuka na 30 tisíc, ale  treba hľadať aj 

iných dodávateľov 

Starosta – poslal som Vám čo obci prišla ponuka  a väčšinou ste mi odpísali, že je to veľa  

Hallo – treba napísať opäť list na Ministerstvo či nám nevedia finančne pomôcť na opravu multifunkčného ihriska ako sme už 

v minulosti písali. Veď teraz by sme spĺňali tie ich podmienky, veď si ihrisko už vyžaduje opravu. 

Starosta – samozrejme, že budeme hľadať aj iné firmy, len či sa dostaneme pod 20 tisíc.  

Hallo – máme plány s kanalizáciou a opravy ciest. Po OÚ máme cestu dobrú, len bolo by dobré urobiť cestu aj ďalej pri 

hádzanárskom ihrisku po križovatku, nakoľko pod touto cestou je vodovod, plyn, kanalizácia, siete. Táto cesta je pripravená, aby 

sa mohol urobiť nový asfalt. Musela by sa však vyfrézovať a vyspádovať. 

Ing. Habiňák – ale s cestami vysoko nemôžeme ísť,  dve vrstvy sa dávať nemôžu, veď sa postupne tie domy utopia 

Starosta –teraz sa spraví korok len jednou vrstvou a po kanalizácii sa všetko môže dotiahnuť do finálneho štádia. Na Domovine 

myslíme strednú cestu, tam sú okolité pozemky vyššie a druhá cesta na domovine je od hája po Filu, tam nie je povrch len drť 

a tam treba urobiť cestu 

Ing. Habiňák – je k tomu aj nejaký projekt? Treba aj vytýčenie. 

Starosta – na konci Domoviny máme projekt a samozrejme vytýčenie musí byť a inde máme rozpočty. Cesta na Domovine je celá 

zlá, treba ju urobiť postupne, mám pripravené nejaké štúdie, už ich len prerobiť do projektu a ak by vyšla nejaká výzva dali by 

sme sa do toho. Cesta by bola širšia a s chodníkom. Domovina je najviac zaľudnená oblasť. 

Ing. Habiňák – to ďalšie kanále sa zasypú? Pri zanesení sa  nevyčistia ani s technikou. 

Hallo – v dnešnej dobe už existujú spôsoby ako tomu predísť, napr. chodník by mohol byť s rohožami a kanál sa nemusí zasypať, 

chodník môže byť nad kanálom 

OZ berie na vedomie: 

Hlasovanie : za : 6 (doc. PhDr. Rác PhD., Gudába, Hallo, Ing. Habiňák, Fedorová, Fusková)                
                 proti :  0 

         zdržal sa : 0 



 

7. Stanovisko finančnej komisie k návrhu rozpočtu na rok 2022 a viacročného rozpočtu  na roky 2023 – 2024. 

 (Tvorí prílohu zápisnice)  

Hlasovanie : za :   6 (doc. PhDr. Rác PhD., Gudába, Hallo, Ing. Habiňák, Fedorová, Fusková)                

                   proti :  0 
             zdržal sa :  0 

 

8.  Schválenie rozpočtu obce pre rok 2022  v členení:  a) bežný rozpočet 

                                                                                          b) kapitálový rozpočet 

                                                                                           c) finančné operácie 

starosta – kapitálové výdavky: 

Program 1.1 služby obce – rekonštrukcia pošty 20 000,- € - niečo budeme robiť svojpomocne, naplánovaná výmena okien, menšie 

úpravy, máme vypracovanú štúdiu 

Program 4.1 údržba ciest a komunikácií – rekonštrukcia cesty Domovina pod hájom  66 700,- € 

- postupná rekonštrukcia cesty za železnicou k družstvu 30 000,- € 

-  rekonštrukcia cesty Domovina stred 50 2000,- € 

Program 4.2 výstavba miestnych komunikácií – chodník  pri Reticu 16 200,- € 

- Chodník na Holotke 12 500,- € 

Program 5.1 odvoz a likvidácia odpadu – kanalizácia – projekt. dokumentácia 25 000,- € 

Program 5.2 projekt. dokumentácia – projekty obce 10 000,- € - projektoví manažéri k žiadostiam o dotácie. 

Chcem sa zapojiť do výzvy, ktorá vyšla ohľadom zberných dvorov – financie by sa použili na vybudovanie spevnenej plochy 

a zakúpenie nejakej techniky. 

Program 6.1 rozvoj bývania – stavebný dozor bytovka 5 000,- €- dozorovanie hrubej stavby po osadenie okien 

Program 6.3 zásobovanie vodou – vodovod Andač 70 000,- € - podávali sme už cca 6 x žiadosť , stále neúspešne, chcel by som 

nakúpiť materiál , všetko má byť drahšie, tak by sme mali aspoň pripravený materiál 

Program 7.1 rekreačné a športové služby – spolufinanc. hádzanárske ihrisko 900,- € - asi to bude aj drahšie lebo cena za materiál 

stúpa. Možno bude potrebné nové vysúťaženie.  

Program 8.1 kultúrne služby – projekt rekonštrukcie kultúrneho domu 8000,- €, prebieha súťaž 

Program 9.2 školská jedáleň pri MŠ 5000,- € - je požiadavka na konvektomat 

Program 9.3 ZŠ – vybudovanie parkoviska, nákup kosačky – (kosenie celého areálu až po ihrisko ) a  nákup preliezok pre školský 

klub-  spolu výdavky 20 000,- €  

Bežný rozpočet : Energie navýšenie : elektrina  + 22 100,- €,   plyn + 2400,- €,  Základná škola  navýšenie + 18540,- € 

Návrh dotácie pre organizácie : približne v takom stave ako to bolo v minulom roku, jedine TJ Slovan Zbehy žiadali o navýšenie -

mali 12500,- € teraz žiadajú 18800,- €. 

      Hlasovanie : za :   6 (doc. PhDr. Rác PhD., Gudába, Hallo, Ing. Habiňák, Fedorová, Fusková)                

                         proti :  0 
                  zdržal sa :  0 

 

   Schválenie viacročného rozpočtu výhľadovo na roky  2023-2024 

        Hlasovanie : za : 6 (doc. PhDr. Rác PhD., Gudába, Hallo, Ing. Habiňák, Fedorová, Fusková)                
                           proti :  0  

                  zdržal sa :  0 

 

9 . Návrh plánu kontrolnej činnosti  hlavnej kontrolórky na I. polrok 2022. (Tvorí prílohu zápisnice) 

Hlasovanie : za : 6 (doc. PhDr. Rác PhD., Gudába, Hallo, Ing. Habiňák, Fedorová, Fusková)                
                  proti : 0 

           zdržal sa : 0 

 

10. Návrh programu zasadnutí OZ  v roku  2022:  7.február 2022 o 17:00 hod. (pondelok)  OÚ Zbehy 

                                                                                      11.apríl  2022   o 17:00 hod. ( pondelok )  OÚ Zbehy 

                                                                                      27.jún 2022  o 17:00 hod. (pondelok)  OÚ Zbehy 

                                                                                     22.august  2022 o17:00 hod. ( pondelok ) OÚ Zbehy 

                                                                                     17.október 2022 o 17:00 hod. ( pondelok ) OÚ Zbehy 

                                                                                     28.november 2021 o17:00 hod. ( pondelok ) OÚ Zbehy 

                                                                                   V prípade potreby budú zvolané ďalšie zasadnutia OZ. 

Hlasovanie : za : 6 (doc. PhDr. Rác PhD., Gudába, Hallo, Ing. Habiňák, Fedorová, Fusková)                
                 proti :  0  

         zdržal sa :  0 

 

11. Návrh VZN č.5/2021 Rokovací poriadok obecného zastupiteľstva (Tvorí prílohu zápisnice) 

Návrh VZN vypracoval Ing. Briestenský , ktorý je odborník na túto oblasť. Bol vypracovaný po našej konzultácii aj s pani 

 hlavnou kontrolórkou . Pripomienky k predloženému návrhu neprišli. Tento návrh je prispôsobený všetkým aktuálnym zneniam 

zákona, pôvodný rokovací poriadok bol z roku 2008 . V tomto sú upravené niektoré prvky, ktoré už podľa zákona nemusia byť. 

Napr. vypustenie z programu návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. Návrhy uznesení pripravuje starosta v spolupráci 



s poslancami, takto to aj robíme. A overovatelia zápisnice nemajú skúmať to čo je zapísané ale iba overiť že je zápisnica zapísaná. 

Nemalo by prichádzať k zmene textu, ktorý je už zapísaný. 

doc. PhDr. Rác, PhD.  - teda v diskusii nie je dôležité kto a čo povedal ,ale aby bolo zapísané kto sa menovite zapojil do diskusie  

Starosta – pripravíme si nejakú šablónu, ako by malo zasadnutie zastupiteľstva prebiehať, ďalej nás upozornil, že nemáme mať 

ako bod programu diskusiu. Diskusia by mala byť až po programe, lebo v programe by mali byť iba body ku ktorým sa prijíma 

nejaké uznesenie teda sa hlasuje za schválenie alebo niečo berieme na vedomie. Zaradíme aj  interpelácie starostu – ide 

o vysvetlenie starostu k niektorým nejasnostiam, ktoré boli vykonané jeho právomocou ako starostu v rámci úradu 

Doc. PhDr.Rác PhD. – nemala by sa opakovať situácia z minulosti, že z diskusie by sa vytvoril hneď návrh uznesenia . Ak niečo 

chce poslanec aby bolo prijaté  uznesením, musí to predložiť ako bod pri schvaľovaní programu a nie až v diskusii.  

Hl. kontrolórka – z diskusie by sa nemali prijímať hneď uznesenia, ale bol by to ako bod programu na nasledujúcom zasadnutí, na 

ktoré by sa pripravilo znenie uznesenia 

Hlasovanie: za:  6 (doc. PhDr. Rác PhD., Gudába, Hallo, Ing. Habiňák, Fedorová, Fusková)                
                 proti :  0 

           zdržal sa:  0  

 

12. Návrh VZN č.6/2021 Zásady hospodárenia s majetkom obce Zbehy (Tvorí prílohu zápisnice) 

Návrh VZN sme vypracovali v spolupráci s  Ing. Briestenským. Sú v ňom uvedené nejaké finančné limity, body ohľadne nájmov,  

zavedený nový pojem „vypožičanie“ a nie nájom za 1,- €, sú v ňom limity s ktorými môžem ja ako starosta a vedúci pracovníci  

disponovať, limit pre ZŠ. 

Hlasovanie: za:  5 (doc. PhDr. Rác PhD., Gudába, Hallo, Fedorová, Fusková)                
                 proti :  0 

           zdržal sa:  1 (Ing. Habiňák) 

 

13. Požiadavka o príspevok k Vianociam 2021  - Komunita Kráľovnej pokoja 

Hlasovanie : za :  6 (doc. PhDr. Rác PhD., Gudába, Hallo, Ing. Habiňák, Fedorová, Fusková)                

                    proti : 0 

           zdržal sa : 0 

 

14. Riešenie situácie „Ubytovňa TJ Slovan Zbehy“ 

Starosta – v minulom týždni sme boli na tvaromiestnej obhliadke ubytovni, ktorá je v havarijnom stave, na poschodí sa 

nevykuruje, nie je dokumentácia o ubytovaných, príjmi idú do obecného futbalu, náklady na ubytovňu sú vyššie ako prínos. Pre 

TJ Slovan Zbehy by bolo lepšie, keby nemali o starosť navyše. Pozreli sme aj zmluvu s TJ Slovan Zbehy, ktorá je uzavretá ešte 

s bývalým predsedom TJ s p. Gregušom, kde sa uvádza, že náklady sa budú spolufinancovať v  50 % výške, čo tak reálne nie je. 

Môj návrh je aby sa navýšila dotácia z rozpočtu obce na futbal a ubytovacie priestory prešli pod obec. O koľko navýšiť dotáciu je 

na diskusiu. V súčasnosti sa v ubytovni vykuruje nie plynom ale elektrickými vyhrievačmi, čo je nákladné. 

Hallo – obec platí energiu, plyn, vodu , pani v práčovni, autobus naftu, šoféra.  TJ si financoval hráčov , rozhodcov. Ohľadom 

ubytovne by mala byť vedená nejaká kniha ubytovaných a platiť daň z ubytovania. Môj návrh je odbremeniť vrchnú časť 

ubytovne, v budúcom roku na náklady obce prerábať všetky izby, kancelárie, rozvod vody, elektriky a spodná časť -šatne 

ponechať futbalistom s tým, aby sa dole do začatia sezóny na náklady obce opravili toalety, elektrické vedenie, práčovňu, kotolňu. 

Bude potrebné možno na 1 – 2 roky odstaviť ubytovňu, vysťahovať teraz ubytovaných. Po rekonštrukcii vrchnú časť využívať ako 

sme už navrhovali napr. na týždenný tábor a na potreby obce. V nevyužívaných mesiacoch s možnosťou dočasného ubytovania 

cudzích. Navrhujem aby sa im dotácia zvýšila na 20 tisíc €, obec by hradila náklady na elektriku a plyn, na pani upratovačku. 

Rozhodcov a hráčov by si hradili sami. Treba hľadať aj sponzorov.   

Ing. Habiňák – stotožňujem sa s názorom pána Hallu, treba urobiť poriadnu kompletnú rekonštrukciu ,hlavne celé rozvody- 

elektriku, kúrenie, kanalizáciu, navrhujem práce na dve etapy, najskôr urobiť spodok a potom ako druhú etapu vrch, aby každé 

poschodie išlo samostatne. Účel ubytovania pre športové a kultúrne vyžitie. Spravovala by to telovýchova. 

doc. PhDr. Rác PhD. – môj názor je rovnaký, len by som sa opakoval 

starosta – aby sme mohli pracovať na tom čo sme sa dohodli, musí sa uzavrieť nová zmluva, lebo súčasná sa nedodržuje 

Ing. Habiňák – miešame tri veci : zmluvu, stavbu, činnosť TJ.  

doc. PhDr. Rác PhD.- zmluvu teraz neriešme. Dajme slovo predsedovi TJ a rozhodnime čo s budovou ubytovne. 

Predseda TJ Slovan Zbehy p.Lauko – nepoznám obec, ktorá by neplatila TJ energie. Už v minulosti som Vám predložil ako 

funguje náš futbal a koľko prispievajú iné obce na futbal. Naša obec prispieva najmenej , pritom máme najviac mužstiev a hráme 

najvyššiu súťaž. Máme 4 mládežnícke mužstvá a „A“ mužstvo v krajskej súťaži. Rozhodcovia na jedno majstrovské stretnutie 

stoja 300 – 350,- eur. Celkovo Slov. Fubal. Zväzu hradené faktúry vo výške  8 500,- €. Zo svojej réžie sme vymaľovali fasádu 

budovy, robíme drobné opravy, stále sa niečo kazí.  Ak nebudeme mať 30 tisíc tak s futbalom môžeme skončiť. Máme podanú 

žiadosť a prisľúbených 30 tisíc , ktoré budú použité podľa  rozpočtu na budovu (sprchy, WC, obklady, maľovanie ..)  

Hallo – je nejaký futbalista v Zbehoch, ktorý by hral z presvedčenia, zadarmo ? Veď ty na to potrebuješ hlavne peniaze. 

Lauko – nie je. To bolo voľakedy, teraz ako sa platia hráči z Nitry, tak sa platia naši.  Chcel som od Vás, aby ste opravili ubytovňu 

a nebudeme žiadať ďalšie peniaze. Za posledných 15 rokov dostávame rovnakú výšku dotácie z obce. A je tu inflácia. Čo sme si 

voľakedy kúpili za 12 tisíc to teraz nepostačuje.  

Ing. Habiňák – od roku 2003 celý prenájom za športovú halu išiel na futbal a plus obec cca 10 tisíc dofinancovávala. Nevyhnutné 

opravy sa robili. Teraz treba urobiť dobrú projektovú dokumentáciu s rozpočtom, aby sme vedeli koľko financií nás to bude stáť. 

Na vonkajšie priestory- zateplenie-  projekt máme , treba ho len doplniť o vnútorné priestory. 

Lauko – kúrenie musíme začať riešiť teraz, lebo elektrika je v takom stave, že môže niečo zhorieť. 

Ing. Habiňák – pokiaľ nemáme projekty, do vtedy nemôžeme začať robiť 



doc. PhDr. Rác PhD.- buďme aj ľudský, počkajme do marca, náklady na energie  bude znášať obec . A potom sa musia ubytovaní 

vysťahovať. 

Lauko – urobte prvý krok , dajte urobiť projekty na rekonštrukciu  elektrinu, plynu.. 

Gudába – po oprave plynu ako prvé treba odstrániť tie ohrievače na izbách 

Starosta – dáme urobiť projektovú dokumentáciu  pre komplexnú rekonštrukciu budovy objektu  TJ Slovan Zbehy v dvoch 

etapách ( šatne a ubytovacia časť ) a ukončenie jestvujúcej  nájomnej zmluvy s TJ Slovan Zbehy v zmysle znenia zmluvy o nájme 

nebytových priestorov a zároveň uzatvorenie novej zmluvu o nájme nebytových priestorov  ku dňu  1.4.2022. 

  Hlasovanie : za : 6 (doc. PhDr. Rác PhD., Gudába, Hallo, Ing. Habiňák, Fedorová, Fusková)                

                    proti :  0 

           zdržal sa : 0  

 

15. Žiadosť o prenájom Kultúrno- športovej haly pre TJ Slovan Zbehy 

Spoločnosť Velosprint ukončila nájom na tieto priestory ku dňu 31.10.2021, nie je tam elektrika, plyn, kúrenie, statický posudok 

v týchto priestoroch nie je dobrý, nevyhovuje niektorým požiadavkám. Priestory sú to však pekné veľké, priestory sa vypratali , 

vyčistili, je požiadavka od futbalistov, či by tu mohli občas trénovať. Ide o to, kto prevezme zodpovednosť. Všetko by to bolo 

zahrnuté vo vypožičnej zmluve. 

Hallo – po statickej stránke ako nevyhovuje ?  

Starosta – sú diery v nosných prvkoch. Statický posudok máme, kvôli plánovanej rekonštrukcii. 

Lauko – staticky to nevyhovuje, alebo statik neodporúča budovu používať, aj keď tam do nedávna bol sklad? Zodpovednosť 

prevezmem na seba ako predseda TJ. Chceme to len teraz v zime občas využiť. 

Ing. Habiňák – staticky nevyhovuje len nejakým normám, ale nie že je budova na zrútenie. Len aby sa tam nenachádzalo niečo, čo 

by ohrozilo ľudí, čo tam budú. 

Hallo – my to môžeme odsúhlasiť, ale podpisovať bude starosta 

Starosta – súčasný stav budovy bude zahrnutý v zmluve, aby nájomca  vedel čo si vypožičiava 

  Hlasovanie : za : 6 (doc. PhDr. Rác PhD., Gudába, Hallo, Ing. Habiňák, Fedorová, Fusková)                

                    proti :  0 

           zdržal sa :  0 

 

16. Diskusia 

Ing. Habiňák – čo sa schvaľovalo na minulom zastupiteľstve  VZN č. 4 /2021 o chove zvierat, chcem aby bolo zapísané  prečo 

som bol proti, lebo  toto VZN je diskriminačné a protizákonné  

Hallo – a v čom je diskriminačné a protizákonné? Mohol si dať návrh, alebo povedať čo je v ňom zlé a nie teraz to tu hovoriť. 

Starosta – je to proti logike, bolo zverejnené 15 dní pred schvaľovaním na pripomienkovanie a nič ste nepredložili 

Fedorová – v Andači na chodníku čo sa robil na stanicu je jama. Stojisko na kontajnery na cintoríne sa urobí dolu , alebo kde?  

Starosta – to doriešime na mieste 

Fusková – vyriešiť bezpečný chodník na ulici pred železnicou na Holotke, chodí tam veľa nákladných aut. Je to aj požiadavka 

našej občianky.  

Doc. PhDr. Rác PhD– lampa pri Kepelíku je naklonená 

Hallo – na hádz. ihrisku je ešte uskladnený nábytok z exekúcie a autá na zbernom dvore? A chodníky treba posypať.  

Starosta – nie ,už je všetko odstránené. A chodníky boli posypané . 

 

 

 

Zapisovateľ: G.Billová 

 

Overovatelia zápisnice :   Ivan Hallo 

 

                                         doc. PhD. Ivan Rác PhD. 

 

                                  

V Zbehoch dňa  15.12.2021                                                                  

 

                                                                                                            Ing. Adam Žákovič 

                                                                                                                   starosta obce          

 

 

 


